

Please scroll down for English version.

推廣優惠詳情:

由 2018 年 7 月 23 日至 9 月 30 日於滙豐網上理財及滙豐流動理財兌換外幣·累積每滿港幣 20,000 元可享\$50「獎 賞錢」·最高可享獲\$500「獎賞錢」。

受條款及細則約束。

一般條款及細則

 香港上海滙豐銀行有限公司(及其繼承人及受讓人)(「本行」或「滙豐」)可能隨時終止及/或取消本優惠 (見以下之定義)及更改有關條款及細則。最新優惠詳情及修訂的條款及細則將於本行的網站公佈及/或在切實可行的 情況下盡快以其他方式通知客戶。

 除合資格客戶(見以下之定義)及本行以外,並無其他人士有權按《合約(第三者權利)條例》強制執行本條 款及細則的任何條文,或享有本條款及細則的任何條文下的利益。

- 3. 本優惠如有任何爭議,本行將保留最終決定權。
- **4**. 本優惠受有關的監管條例約束。
- 5. 本條款及細則受香港特別行政區法律所管轄,並按照香港特別行政區法律詮釋。
- 6. 本條款及細則的中英文本如有歧義,概以英文本為準。

優惠條款及細則

電子外幣兌換專享「獎賞錢」獎賞(「優惠」)

- 1. 推廣期: 有效期為2018年7月23日至2018年9月30日, 包括首尾兩天。
- 誰可享用此優惠:本優惠適用於所有本行個人綜合理財客戶(滙豐卓越理財、滙豐運籌理財或個人綜合理財戶口) 並持有合資格信用卡(見以下之定義)(「合資格客戶」)。若屬聯名戶口,則只有基本戶口持有人可獲贈此優 惠。
- 3. 獎賞:合資格客戶於推廣期內合資格交易累積每滿港幣20,000元可享\$50「獎賞錢」(「獎賞錢」),最高可享\$500 「獎賞錢」。

有關「獎賞錢」會於2018年12月31日或之前自動誌入「合資格信用卡」戶口內。

「獎賞錢」不可兌換現金及不得轉讓。

除非另外說明,否則,「獎賞錢」計劃的條款及細則均適用於此推廣。

4. 合資格信用卡:合資格客戶必須於獲取「獎賞錢」時持有由本行發出並仍然有效及信用良好的港幣個人基本卡·方可獲取「獎賞錢」。

如合資格客戶於存入「獎賞錢」時並未持有本行的合資格信用卡·將當作放棄相關獎賞·而本行亦不會作出另行通知。



合資格交易:經合資格客戶名下綜合理財戶口(滙豐卓越理財、滙豐運籌理財或個人綜合理財戶口)透過滙豐網上 理財或滙豐流動理財完成的外幣兌換交易。

所有外幣兌換交易涉及外匯限價買賣服務、滙豐環球轉賬服務、現鈔兌換、現金存入/提取之交易、匯出/入之轉 賬,及經任何滙豐海外辦事處或分行處理的外幣兌換交易及海外轉賬交易均不合資格享用本優惠。

如客戶於於存入「獎賞錢」前終止他/她的合資格賬戶(即使已完成合資格交易)將不獲享本優惠。

6. 其他優惠:本優惠不可與其他外幣兌換推廣優惠同時使用。

風險披露:

貨幣兌換風險 – 外幣和人民幣存款的價值需承受因匯率波動而產生的風險。倘若你選擇將外幣和人民幣存款兌換為其他 貨幣時的匯率較當初兌換外幣和人民幣時的匯率為差·則可能會因而蒙受本金損失。



Offer detail:

Trade currencies via HSBC Internet Banking or HSBC Mobile Banking from 23 July to 30 Sep 2018, and for every HKD 20,000 of accumulated foreign currency trades you make, you will receive \$50 RewardCash up to a maximum of \$500 RewardCash.

Terms and conditions apply.

General terms and conditions

- The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited, Hong Kong (and its successors and assigns) (the "Bank" or "HSBC") may withdraw or terminate the Offer (as described below), and to change the applicable terms and conditions at any time. The latest details of the Offer and the revised terms and conditions will be made available on our website and/or communicated to customers by other means as soon as practicable.
- No person other than the Eligible Customer (as defined below) and the Bank will have any right under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance to enforce or enjoy the benefit of any of the provisions of these terms and conditions.
- 3. In the event of any dispute arising out of this Offer, the decision of the Bank shall be final.
- 4. The Offer is provided subject to the prevailing regulatory requirements.
- 5. These terms and conditions are governed by and construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region.
- 6. Where there is any discrepancy between the Chinese and English versions of these terms and conditions, the English version shall apply.

Offer terms and conditions

RewardCash offer for digital currency exchange transaction (the "Offer")

- 1. Offer Period: 23 July 2018 to 30 September 2018 (both dates inclusive).
- Who can enjoy the Offer: The Offer is only applicable to customers with HSBC personal integrated account (HSBC Premier, HSBC Advance or Personal Integrated Account) and maintain an Eligible Credit Card (as defined below) (the "Eligible Customer"). For joint accounts, only the principal accountholder is entitled to the Offer.
- Reward: An Eligible Customer will be entitled to \$50 RewardCash (the "RewardCash") for every HK\$20,000 of accumulated Eligible Transaction (as defined below) executed within the Offer Period, up to \$500 RewardCash. The RewardCash will be credited to the Eligible Credit Card maintained by the Eligible Customer on or before 31 December, 2018.

The RewardCash cannot be converted into cash and is not transferable.

Unless otherwise specified, the terms and conditions of RewardCash Programme also apply.

4. Eligible Credit Card: In order to enjoy the Offer, the Eligible Customers must maintain a Hong Kong Dollar personal primary credit card issued by HSBC in Hong Kong which is valid and in good standing by the time when the RewardCash is credited.

The Offer will be forfeited without any notice if Eligible Customers do not maintain any Eligible Credit Card at the time when the RewardCash is credited.

5. Eligible Transaction: Any currency exchange transaction which have been successfully executed by using the Eligible Customer's integrated account (HSBC Premier, HSBC Advance or Personal Integrated Account) via HSBC Internet Banking or HSBC Mobile Banking.

Currency exchange transactions conducted via FX Order Watch Trading Services, HSBC's Global Transfer service, notes exchange, cash deposit, notes withdrawal, outward/inward remittance, or exchange transactions made with any HSBC's offices or branches outside Hong Kong are not qualify for the Offer.

For customers who terminates his/her integrated account (through which the Eligible Transaction is conducted) before the RewardCash is credited will not be eligible for the Offer.

6. **Other offers**: This Offer cannot be used together with any other foreign currency exchange promotional or concurrent offers.



Risk disclosure

Currency conversion risk - the value of your foreign currency and RMB deposit will be subject to the risk of exchange rate fluctuation. If you choose to convert your foreign currency and RMB deposit to other currencies at an exchange rate that is less favourable than the exchange rate in which you made your original conversion to that foreign currency and RMB, you may suffer loss in principal.